



What Makes a Great Sommelier? A Lesson by Hong Kong's Top Practitioners

香港業界代表揭秘侍酒師煉成之路



F&H Digest — Discover how Mr Nelson Chow, Chairman of Hong Kong Sommelier Association, Greater China (HKSA) and Mr Reeze Choi, 2nd runner-up of ASI Best Sommelier of the World Competition 2023 brought global spotlight on the city's wine community. Nelson will share the mission of HKSA and expectations for the sommelier profession in Greater China, while Reeze, being the first Hong Kong candidate claiming a podium at the world competition, will disclose how he surmounted all difficulties and worked his way up to the finals.

F&H Digest 最新專訪請來兩位香港頂級侍酒師分享如何帶領香港侍酒專業登上國際舞台。香港專業品酒師協會（大中華全區）主席Nelson Chow將介紹協會宗旨並探討大中華區業界未來動向，而2023世界最佳侍酒師大賽季軍得主Reeze Choi將剖白賽時心路歷程，講述如何一路過關斬將闖進決賽，成為第一位獲此殊榮的香港侍酒師。

Subscribe to our new [YouTube Channel](#) !
追蹤我們全新開設的 [YouTube頻道](#) !

Food & Hospitality Digest

RBHK
RESTAURANT & BAR

Restaurant & Bar Hong Kong will be held from 5 – 7 Sep 2023 at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre. Visit us physical to meet the industry experts!

香港餐飲展將於2023年9月5 -7日假香港會議展覽中心舉行。歡迎蒞臨參觀，會見行業同儕！



FOOD & HOSPITALITY DIGEST

Hosted by the HOFEX and Restaurant & Bar Hong Kong, **Food & Hospitality Digest**, is an all-inclusive content hub gathering voices of the F&B and hospitality industry. Tap into a wide array of Interviews, industry news, trend analysis and success stories provided by the most-forward thinking industry members, including market leaders, research companies, restaurateurs, hoteliers, award-winning chefs & bartenders etc. to get insider news and endless inspirations for your business.

由HOFEX及香港餐飲展，匯聚各界專才的聲音和故事，精心打造的餐飲及款待業資訊平台 – **Food & Hospitality Digest**。在此你可悉數翻閱眾多名人訪談、業界新聞、趨勢分析和成功故事，細聽行業領導、研究公司、餐廳東主、酒店經營者、星級廚師和調酒師的真知灼見，獲取無窮無盡的的業內新知和創新靈感。

[Contact us](#) to be the NEXT to share
[立即聯絡我們](#)，於餐飲同行分享成功故事！

View more on HOFEX

#HOFEX

View more on RBHK

#RBHKGA

Follow us #HOFEX #RBHK

Organiser:



Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981
carmen.leung@informa.com

Follow us:

